



بيان صحفي

مجلس إدارة شركة بلتون المالية القابضة يوافق على الاستحواذ على حصة حاكمة في مجموعة اورا OraGroup

وافق مجلس إدارة شركة بلتون المالية القابضة المنعقد يوم السبت 19 مايو 2018 على السير في إجراءات عملية الاستحواذ على حصة حاكمة في مجموعة اورا OraGroup وهي إحدى الشركات الرائدة في مجال الخدمات البنكية في القارة الافريقية و تمتلك مجموعة من البنوك تعمل في نحو 12 دولة في غرب ووسط أفريقيا تحت الاسم التجاري (اورا بنك Orabank) ولديها 143 فرع و تقدم خدماتها الى نحو 4000 عميل و قد حققت المجموعة نمو في صافي أرباحها في العام 2017 بنسبة 45 % ليصل الى نحو 40.1 مليون دولار .

هذا و قد فوض مجلس إدارة الشركة الإدارة التنفيذية في التوقيع على عرض شراء غير ملزم يحدد الاطار العام للصفقة و ارساله للسادة للبايعين وتعيين مستشار مالي و قانوني و فني لبدء عملية الفحص النافي للجهاالة المالي و القانوني و الفني الكامل بعد اجراء فحص مبدئي وذلك قبل إتمام الصفقة وفقا للقواعد و الإجراءات القانونية .

و تأتي عملية الاستحواذ على حصة حاكمة في مجموعة اورا OraGroup في اطار سياسية الشركة للتوسيع استثماراتها في مجال الخدمات المالية بشكل عام و في القارة الافريقية ذات المستقبل الواعد بشكل خاص

ومن هذا المنطلق فان شركة بلتون سوف تقوم بالإعلان عن أى تطورات جوهرية تخص الصفقة فور حدوثها

عن بلتون المالية القابضة .

بلتون هي مؤسسة مالية تعمل في مجال خدمات بنوك الاستثمار وتقدم باقة متكاملة من الخدمات المالية لقاعدة عملاء ضخمة تضم الشركات العامة والخاصة والمؤسسات المالية والمستثمرين ذوي الملاءة المالية في أسواق الشرق الأوسط وأوروبا وأمريكا الشمالية وآسيا. وتعد بلتون أكبر مدير للأصول في مصر بقاعدة استثمارات مدارة تبلغ حوالي 30 مليار جنيه وهي أيضًا شركة رائدة في تقديم بحوث الاستثمار بأسواق المنطقة. وتشمل سابقة أعمال الشركة تنفيذ صفقات استثمارية تتجاوز قيمتها 100 مليار جنيه وتتنوع بين صفقات رأس المال والدمج والاستحواذ. وتحظى بلتون بالتواجد في أسواق الولايات المتحدة الأمريكية من خلال شركتها التابعة Auerbach Grayson والتي يقع مقرها الرئيسي في مدينة نيويورك وتتخصص في تقديم خدمات الوساطة في الأوراق المالية بأكثر من 125 سوقا ماليًا حول العالم. وفي عام 2015 تم الاستحواذ على شركة بلتون فاينانشال من جانب شركة أوراسكوم للاتصالات والإعلام والتكنولوجيا القابضة. شركة بلتون فاينانشال مدرجة بالبورصة المصرية تحت كود BTFH.CA.



بالتون المالية
BELTONE FINANCIAL

Beltone Financial Holdings board approves in principle the assessment of the acquisition of a significant interest in Oragroup

Cairo, May 19, 2018 - In accordance with the regulation of the Egyptian Exchange, Beltone Financial Holdings (BTFH) announces that its board meeting dated May 19, 2018 approved in principle to engage in a process potentially leading to the acquisition of a significant interest in Oragroup, a prominent bank in Africa with 143 branches serving over 400,000 clients in 12 African countries in western and central Africa. Oragroup reported strong results in 2017 with a net income up sharply by 45% to USD 40.1 million.

In this context, BTFH intends to sign a non-binding offer to set out the indicative terms for a possible transaction. BTFH further intends to conduct a preliminary financial feasibility study for the transaction before commencing a comprehensive and non-exclusive due diligence process to reach an agreement with respect to the possible transaction and the execution of the relevant implementation agreements.

The consideration of this transaction is in line with the company's plan to grow its investments and expand in the market of financial services on the African continent. BTFH intends to keep the public informed with any development in accordance with its principles of transparency and disclosure.

About Beltone Financial Holding

Beltone Financial is a leading regional investment bank, offering a full range of financial services to companies, institutions and high-net-worth individuals in the Middle East, Europe, North America, and Asia. Beltone is the largest asset manager in Egypt with c. EGP 30 bn in AuM and a leading provider of independent equity research in the region. The firm's track record includes the execution of over EGP 100 bn in M&A and capital markets transactions. Beltone is present on ground in the US through its subsidiary Auerbach Grayson, a New York-based brokerage and placement agent with access to over 125 markets globally. Beltone is listed on the Egyptian Exchange trading under BTFH.CA.